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Shared Factory
ito ito GmbH
Design: one/one GbR
Mit der Shared Factory der ito ito GmbH werden Modelabel und Strickereien Teil einer digitalen On-Demand-Design- und Produktionsplattform für Knitwear. Mit der SaaS-Lösung können Entwürfe digitalisiert, frei verändert, erst verkauft und dann produziert werden – mit vollständig recycelbaren Produkten, einer transparenten Lieferkette und ohne Überproduktion. ito ito automatisiert eine lokale Modeproduktion mit flexiblen Stückzahlen, verkürzt Produktionszeiten und Lieferwege, ermöglicht Kreislaufwirtschaftsmodelle und reduziert CO2-Emissionen.
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Award winner 2022 Concept Category
Shared Factory
ito ito GmbH
Design: one/one GbR
With Shared Factory from ito ito GmbH, fashion labels and knitting mills become part of a digital on-demand design and production platform for knitwear. With the SaaS solution, designs can be digitised, freely modified, purchased and only then manufactured – with fully recyclable products, a transparent supply chain and no overproduction. ito ito automates local fashion production with flexible quantities, shorter production times and delivery routes, while facilitating circular economy models and reducing CO2 emissions.
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